
 

A.M.P.A ESCOLA FONTMARTINA. 08460 SANTA Ma DE PALAU TORDERA  

ACTA ASSAMBLEA GENERAL EXTRAORDINÀRIA 

Data: 9 de novembre de 2018 Horari: 17 hores Lloc: Aula de 4t Hi assisteixen: els/les 8 

socis: Gemma Gimferrer, Mireia Marieges, Núria Lleonart, Elisabet Llaguerin, 

Meritxell Guaita, Lauro Perdiguero, Elisabet Mir, Helena Comas i els representants de 

l’AMPA: Roger Isasi-Isasmendi, Marta Almiñana, Vanesa Bernabé, Jordi Pinar, Jordi 

Baeza, Pau Acordagoicoechea, Íngrid Illa, Eva Jiménez. 

 

Seguidament es procedeix al desenvolupament de la sessió :  

1. Aprovació de la revocació del càrrec de Secretària de Sònia Sorribas i elecció  

com a nou Ssecretari de Jordi Baeza. 

Els assistents voten a favor del punt 1. 

 

2. Aprovació tancament Pressupostos 2018 i aprovació Pressupostos any 2019. 

El tresorer de l’AMPA, en Jordi Pinar presenta en diferents fulles de càlcul el tancament 

dels Pressupostos del 2018, amb la corresponent explicació del que pertoca al curs 

escolar 2017-2018 i, seguidament, presenta el Pressupost del 2019, i dins d’aquest, el 

que correspon al curs escolar 2018-2019. S’explica les despeses i els ingressos dels 

diferents serveis que ofereix l’AMPA (com el Servei Bon Dia o el Menjador, la venda 

de llibres o les subvencions rebudes per part de l’Ajuntament de Sta Ma de 

Palautordera) i també, totes les activitats en les quals l’AMPA hi participa o hi 

col·labora (com el Carnestoltes, la Festa de 6è, etc.).  

Els assistents voten a favor del punt 2. 

 



3. Aprovació de les aportacions econòmiques de l’A.M.P.A. a l’escola Fontmartina.  

En aquest punt, el tresorer fa incidència a que ja està contemplat en els Pressupostos 

comentats i aprovats del punt 2. Bàsicament, es proposa que l’AMPA faci una aportació 

econòmica a l’escola Fontmartina de 5.700 euros, 2.000 euros dels quals han d’anar 

destinats a l’activitat Fontmartina Posa’t Guapa; així, a l’escola li queden 3.700 euros 

que poden destinar a inversions com la reparació de la megafonia o al projecte “Escola 

Nova 21” segons el seu criteri. 

Els assistents voten a favor del punt 3. 

 

4. Aprovació del canvi d’horari de les Juntes de l’A.M.P.A. que passen a ser el 

primer divendres lectiu de cada mes a les 16:30h amb canguratge. 

Els assistents voten a favor del punt 4. 

 

5. Explicació de la proposta de Patis Oberts 

El membre de l’AMPA Pau Acordagoicoechea presenta la proposta de Patis Oberts, una 

proposta que el què pretén és convertir una part delimitada del l’espai del pati de 

l’escola en un recinte obert durant un temps determinat després de les hores lectives, o 

sigui, després de les 16:30h, per tal que les famílies i els infants puguin gaudir d’una 

estona sense pressa per poder berenar, jugar i xerrar en el recinte de l’escola, es vol 

dinamitzar i revitalitzar el pati, que esdevingui un servei comunitari accessible a tothom. 

En Pau Acordagoicoechea i la Núria Lleonart acorden formar una comissió per tal de 

dur aquesta iniciativa a bon port. 

Els assistents voten a favor del punt 5.  

 

6. Precs i Preguntes 

- Per tal de col·laborar amb l’escola i el projecte d’Escola Nova 21 es proposa fer un 

catàleg de Reis per tal que les famílies que tinguin joguines o mobiliari com cuines, 

taules de treball, botiguetes, etc.  en desús però en bon estat, les puguin donar a l’escola 

i així donar una vida útil i més longeva a aquests joguines i accessoris, i a la vegada 

reduir la despesa que havia de fer l’escola en material educatiu. 



- Es proposa fer un inventari del mobiliari de cuina i dels diferents elements que el 

conformen propietat de l’AMPA. 

- Es recull la proposta de l’assistent Gemma Gimferrer per tal de comentar amb la 

Direcció de l’Escola que no hagi separació o divisió dels patis per edats, perquè així tots 

els infants puguin jugar en tots els espais. 

   

El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 

El secretari Vist i plau    El president 


